
Proces-verbal
Tncheiat Tn 9edinta Cornisiei de transport 9i rnobilitate urbana

din data de 26 februarie 2024, ora 13

§edinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinla WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
26.02.2024 a domnului pre9edinte Florin Melciu.

1. MELCIU F LORIN – PRE§EDINTE – prezent

R-A
)

4. NICOLAIE GEORGE – prezent

CICEALA ANA-MARIA – prezent5.

6. COVACI FLORIN – prezent

7, MILEA DAN – prezent

hr8.

9. §UHAN VALERIU - NICOLAE - prezent

STO ICA IOANA – prezent

CALENTARU NASI - prezent

PAVEL MARIUS - ADRIAN – prezent

)

10.

11.

12.

13.

Ordinea de zi a comisiei:
15. Proiect de hotarare privind declan9area a patru proceduri

succesive de atribuire Tn gestiune delegata a serviciului de transport
persoane Tn regirn de taxi, la interval de cate patru lunt, a unui numar de
3780 autorizatii taxi disponibilizate

18. Proiect de hotarare privind amplasarea temporara a 13 statii de
Tncarcare lente pentru Tncarcarea autobuzelor electrice Tn incinta
imobilului din Bd. Basarabia nr. 41 – 43, sector 2, Bucuresti
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29. Proiect de hotarare privind trecerea din domeniul public al
Municipiului Bucure9ti Tn domeniul privat al Municipiului Bucure9ti a
imobilului constructie din Sectorul 1, Sos. Bucuresti-Ploiesti, nr. 41, ’inscris
in Cartea Funciara cu nr. 268973 - C1, in vederea casarii, demolarii si
valorificarii, in scopul amplasarii de catre Societatea de Transport
Bucuresti a unei constructii usoare cu destinatia de centru vanzare titluri
de calatorie

38. Proiect de hotarare privind aprobarea Prograrnului integrat de
accesibilizare a transportului public din Bucure9ti - ”Pune frana
discriminari i”

Asistent cornisie

Buna ziua, doamnelor 9i domnilor consilieri, domnul pre9edinte.

Este cvorum de 12 persoane din 13.

Citesc ordinea de zi apa cum a fost trimisa pe email.

15. Proiect de hotarare privind declan9area a patru proceduri
succesive de atribuire Tn gestiune delegata a serviciului de transport
persoane Tn regim de taxi, la interval de cate patru luni, a unui numar de
3780 autoriza+ii taxi disponibilizate

18. Proiect de hotarare privind amplasarea temporara a 13 statii de
Tncarcare lente pentru Tncarcarea autobuzelor electrice Tn incinta
imobilului din Bd. Basarabia nr. 41 – 43, sector 2, Bucure§ti

29. Proiect de hotarare privind trecerea din domeniul public al
Municipiului Bucure9ti Tn domeniut privat al Municipiului Bucure9ti a
imobilului constructie din Sectorul 1, Sos. Bucure§ti-Ploie§ti, nr. 41, Tnscris
in Cartea Funciara cu nr. 268973 - C1, in vederea casarii, demolarii si
valorificarii, in scopul amplasarii de catre Societatea de Transport
Bucuresti a unei constructii usoare cu destinatia de centru vanzare titluri
de calatorie

38. Proiect de hotarare privind aprobarea Programului integrat de
accesibilizare a transportului public din Bucure9ti - ”Pune frana
discriminarii”
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Punctele 27 9i 28 de pe ordinea de zi au deja aviz din 26 septembrie
2023, avize nefavorabile.

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Buna ziua

Haideti sa supunem la vot ordinea de zi, va rog frumos. Cine este
pentru?

Florin Melciu “pentru“.

Asistent comisie

Puteti vota.

Calenjaru Nasi “pentru“.

Gabriel Riu “pentru”.

Pavel Marius “pentru“

Nina sandulescu “pentru“,

12 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotrivi. Ordinea de zi a
fost aprobata.

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Muljumesc frumos. Primul punct de pe ordinea de zi, va rog.

Asistent comisie

18. Proiect de hotarare privind amplasarea temporara a 13 stajii
de incarcare lente pentru incarcarea autobuzelor electrice Tn incinta
imobilului din Bd. Basarabia nr. 41 – 43, sector 2, Bucure9ti

Raport de specialitate al Directiei Transporturi gi Directiei Generale
Investitii
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Domnul pre$edinte Melciu Florin

Banuiesc ca aici este vorba strict de oportunitatea acestor stajii
pentru noile autobuze electrice. Deci, din punctul asta de vedere aici este
doar o formalitate. Daca colegii no9tri consilieri generali au intrebari. Daca
nu, va rog sa-1 supuneti la vot.

Asistent comisie

Puteti vota.

Gabriel Rau “pentru“.

Melciu Florin “pentru“.

10 voturi pentru, 3 abjineri, 0 voturi Tmpotrivi. Aviz favorabil.

29. Proiect de hotarare privind trecerea din domeniul public al
Municipiului Bucure9ti in domeniul privat al Municipiului Bucure9ti a
imobilului constructie din Sectorul 1, §os. Bucure9ti-Ploie9ti, nr. 41,
Tnscris Tn Cartea Funciara cu nr. 268973 - C1, in vederea casarii,
demolarii 9i valorificarii, in scopul amplasarii de catre Societatea de
Transport Bucure9ti a unei construcjii u9oare cu destinajia de
centru vanzare titluri de calatorie.

Raport de specialitate al Direcjiei Transporturi 9i Direc{iei
Patrimoni u .

Am vorbit cu domnul director Tartacu@ 9i a spus ca va veni Tn sala.
Acum se pregate9te 9i urca in sala de consiliu.

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Multumesc frumos

Aici, din punctul meu de vedere este vorba de demotarea 9i
instalarea unei case de vanzare de bilete. Deci lucrurile sunt simple. Din
punctul asta de vedere, dupa analiza celor de la STB, Tnseamna ca au
nevoie de aceasta investijie acolo. Daca colegii no9tri consilieri generali
au intrebari, va rog. Daca nu, va rog sa spLIneji la vot.
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Asistent comisie

Puteti vota

Dan Milea “pentru“

Florin Melciu “pentru“.

10 voturi pentru, 3 abjineri, 0 voturi Tmpotriva. Aviz favorabil.

Domnul pre$edinte Melciu Florin

Multumesc frumos

Urmatorul punct de pe ordinea de zi, va rog.

Asistent comisie

38. Proiect de hotarare privind aprobarea Programului integrat
de accesibilizare a transportului public din Bucure9ti - “Pune frana
discriminari i“

Raport de aprobare al grupului de consilieri generali PSD.

Raport de specialitate al Direcjiei Transporturi 9i Direcjiei Generale
Investitii .

in online este doamna Mirona Tudor

Domnul consilier $uhan Valeriu Nicolae

Asta 9i voiam sa va rog, sa-1 daji cuvantul colegei noastre, doamna
Tudor, care este o specialista Tn domeniu 9i ar putea sa ne spuna cateva
lucruri interesante care sa ne ajute sa votam Tn Consiliul General.

Muljumesc.

Doamna consilier Tudor Mirona

Bund ziua



... de transport 9i mobilitate urbana, stimaji consilieri generali,
perrniteji-rni sa vi supun atenjiei un proiect inijiat Tmpreuna cu colegii mei.
Este menit in a ajuta peste 75000 de bucure9teni care au dizabilitati.
Tnainte de asta, vreau sa va spun doar atat: 16, 30 91 39. Ce arata cifrele
Societalii de Transport Bucure9ti cand vine vorba de accesibilizarea
rnijloacelor de transport in comun pentru persoanele cu dizabilitali?
Concret, doar 13% din peroanele sta{iilor sunt accesibilizate, doar 30% din
trarnvaie sunt prevazute cu rampa 9i accesibilizate, doar 39% din
troleibuze sunt prevazute cu rampa 9i accesibilizate... este perfect normal
sa ... in fiecare zi transportul Tn comun, Tnsa pentru cei care au dizabilitati
indiferent de natura acestora, accesul Tn troleibuze, autobuze ori tramvaie
este aproape interzis. Concret, acest proiect prevede ca ... o abordare
incluziva, Tnsa trebuie pana acolo sa ne asiguram ca mijloacele de
transport in cornun sunt accesibile oricui, a9a ca fara doar 9i poate este
nevoie ca toata flota STB sa fie dotata cu tehnologii de ghidaj 9i acces, .. .
un alt punct prevazut Tn proiectul solicitat atentia 9i pentru a preTntampina
o discu+ie, va spun ca persoanele cu dizabilitati nu sunt doar cei care au
handicap locomotor, pentru care ar fi deja rampele speciale ..., dar care
a9a cum 9tim cu tolii, sunt spre deloc folosite. Transportul Tn comun ar
trebuie sa fie 9i pentru cei care au deficien Ie de auz, de vaz sau cet care
au dizabilitali ... . ...expuse, soltcitam sa acordaji aviz pozitiv, ... o
prioritate pentru bucure9teni.

Mu ljumesc.

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Muljumesc frumos, doamna Tudor. Am 9i eu o ’intrebare: proiectul
acesta este legat din finan+area de care? Finantare de la Consiliul
General, din finanjare privata, prin care sunt convins ca multe ONG-uri pot
sa sau asociatii pot sa puna acele Tn stil ebraic pe autobuze sau vorbim
de un protect care !ine doar de finanjarea din bugetul propriu? §tiu ca cei
de la STB mai au diverse, au avut mai multe diverse sa zic asa Tntalniri cu
multe ONG-uri care voiau pe finanjarea proprie sa faca acela9i lucru.
Evident ca vrem, cu to+ii ne dorim ca persoanele cu dizabilitali sa aiba
parte de acest lucru sau daca am gasi doar o forma doar din bugetul local
9i sa nu venim cu sponsor sau cu asocia{ii care poate sa faca lucrul asta
pe banii priva{i. Evident cu o publicitate pe autobuze ceva de genul acesta
9tiu ca sunt cateva proiecte Tn zona asta sau doar aceste Tmbunatatiri sunt
doar din din bugetul prirnariei generale. Evident sustinem lucrul asta
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pentru ca toata lumea T9i dore9te ca persoanele cu dizabilitali sa aiba parte
Tntr-un transport civilizat de ele.

Mu ltumesc

Doamna consilier Tudor Mirona

Muljumesc de Tntrebare, domnul pre§edinte. in raportul de
specialitate, colegii de la Directia Transporturilor au identificat... care va fi
pentru acest proiect, din cate ... domnul Tartacuta cred ca a ajuns Tn .. .
de consult ... detalii vis-a-vis de sursa de finantare pe care au identificat-
o, dar nu este din surse de la ONG-uri sau surse proprii. Este vorba de un
proiect multianual, este o obligativitate printr-o norma europeana prin care
absolut toate produsele 9i serviciile ... 9i fiind un proiect multi anual Tn

prima faza trebuie pregati Ti angajatii sa ... exact cum am spus anterior
pentru a avea o abordare incluziva, chiar daca exista rampe pe unele
autobuze, nu pe toate, cum am 9i spus ca sunt doar 30% din ... 9i 39%
din troleibuze au rampa. Acestea nu sunt deschise tot timpul pentru ca
trebuie sa facem acea 9colarizare cu tot colegii care se ocupa de accesul
. .. 9i Tn rnijloace de transport in comun, dar o sa-I rog pe domnul Tartacula
sa ne detalieze sursa de finanjare.

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Multumesc frumos. Da, si eu sunt de acord cu dumneavoastra ca
angajatii STB-ului trebuie specializa li 9i trebuie sa participe la ni9te cursuri
care sa puncteze mai bine modul de a lucra cu persoanele cu dizabilitali,
sunt total de acord. Vreau sa-I Tntreb pe domnul Tatacu@ daca sursa de
finanjare este strict doar de la buget sau putem gasi un mixt Tntre buget 9i
diverse ONG-uri, asociajii care vor sa puna la dispozi jie gratuit acest lucru.

Multumesc

Domnul director executiv Tartacuta Victor – Directia Transporturi

Buna ziua. in ceea ce prive9te punctul acesta de pe ordinea de zi,
promovat de un grup de consilieri, el comporta doua aspecte diferite in
opinia mea 9i care se reflecta evident 9i Tn sursa de finanjare. Una din ele
este accesibilizarea pe actualele mijloace de transport care parjial sunt
accesibilizate, dar a9a cum s-a remarcat 9i se remarca, din pacate Tn
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continuare parte din ele nu sunt utilizate din motiv de resursa umana ca
sa nu pronun! altfel, iar cel de-al doilea aspect raportat care are impact 9i
in finantare, se refera la cele noi, cele care vor fi achizitionate de acum
Tncolo. Am achiesat imediat la aceasta propunere prin natura faptului ca
urmeaza sa declan9arn ni9te proceduri de achizi+ie care toate sunt pe banii
europeni sau pe cofinanlari credite sau buget intern, care sa ne perrnita
ca sa introducem aceste condi+ionari date de condijiile pe care trebuie sa
le Tndeplineasca inca din din caietele de sarcini astfel Tncat ceea ce sper
ca ne va ie9i noua sa le cumparam Tn anul 2024 9i care cu siguranla nu
vor fi livrate mai devreme de 2025, atunci cand vor fi livrate, va fi necesar
ca ele sa Tndeplineasca condijiile din din directiva. Deci din punctul asta
de vedere cred ca am raspuns parjial faptului ca pentru cele noi sursele
de finanjare vor fi bani europeni sau mai Tncercam sa mai incearca ceva
pe PNRFR, cu o cofinantare atat a noastra directa cat 9i o cofinanjare prin
credit. in ceea ce prive9te mijloace de transport aflate Tn dotare, parerea
mea ca in baza acestei hotarari Tnainte de a vorbi de unde sunt banii,
trebuie sa vedem despre ce bani vorbim care banii pornesc de la ce
necesitali tehnice sunt, adica ce mijloace de transport ce dotari au, ce
dotari mai sunt necesare 9i Tn mod evident ce cuantum presupune aceasta
ac+iune 9i cred ca de abia ulterior vom putea sa Tncercam sa sa cautam
sa cautam finan+ari pentru ele pentru ca noi nici nu 9tim Ia ora asta pentru
ce, ceea ce in opinia mea Tnsa cred ca se poate face de maine este ca
STB-ul sa 9i faca aceasta proprie evaluare, sa faca aceasta diseminare
vizavi de dotarile pe care Ie au astazi mijloacele de transport 9i Tn primul
rand sa le foloseasca pe acestea Tn totalitate, dupa care tot ei trebuie sa
constate domnule fata de ceea ce mai trebuie diferentele sunt acestea si
de acolo porne9te porne9te toata chestiunea. Sper ca am raspuns cat de
cat solicitarii dumneavoastra.

va multumesc

Domnul pre9edinte Melciu Florin

va muljumesc. Deci ideea este mai pe scud: in caietele de sarcini
pentru achizijionarea noilor autobuze, tramvaie, troleibuze sunt specificate
tehnic Tn caietul de sarcini aceste partea tehnica pentru zona persoanelor
cu dizabilitati sa fie prinse direct la producator 9i asta e foarte bine, iar
dupa aceea sa facem o analiza Tn care cei de la stb stb sa vina cu
propunerile pentru ca sa 9tim exact costul acestei acjiuni pentru a ajuta
persoanele cu dizabilitali.

8



Mul+umesc frumos. Eu sunt de acord de principiu cu acest proiect.

Domnul consilier Calentaru Nasi

Un comentariu, daca Tmi permiteti. Cred ca responsabilitatea este Tn
primul rand a municipalita+ii sa asigure dotarea mijloacelor pentru...,
desigur ONG-urile pot ajuta dar este Tn primul responsabilitatea
municipalitalii 9i a noastra, deci cred ca Tntrebarea durnneavoastra putea
fi ordonata Tntr-un alt feI. Spre exemplu ONG-urile ne pot ajuta eventual
cu know how sa ducem demersul asta la finalizare, dar in niciun caz sa
plasam responsabilitatea Tnspre ei.

Multumesc

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Da, dar prima data la orice proiect trebuie sa vedem exact sursa de
finantare, asta e prirnul lucru, ca sa nu facem doar doar un proiect doar sa
ne laudam cu el politic 9i sa n-aiba finalitate, prima data se identifica sursa
de finantare 9i dupa aceea este evident ca oportunitatea nu o discutam ca
toata lurnea este de acord cu cu acest proiect dar prima data trebuie sa
identificam bugetul 9i nevoile exact pe fiecare 9i ce suma Tnseamna acest
proiect, care o sa vina din partea tehnica de la STB catre noi pentru ca noi
acuma votam un proiect Tn aer fara un buget Tn spate, plus ca trebuie sa
vedem exact maine sau cand o sa treaca bugetul Primariei Capitalei daca
este prins aceasta parte adica sa luam Step by Step 9i sa rezolvam acest
proiect. Eu sunt pentru.

Domnul consilier Calentaru Nasi

Da, de principiu sunt de acord cu dumneavoastra, doar ca atata
aveam de rernarcat faptul ca putea fi reformulata Tntrebarea
durnneavoastra. Aveji dreptate, desigur ca trebuie sa fi identificata sursa
de finantare, nu despre asta vorbeam. in sfar9it. Bine.

\lb multumesc



Domnul pre$edinte Melciu Florin

Daca colegii no9tri consilieri generali mai au Tntrebari, daca nu, va
rog sa-I supunem la vot.

Asistent comisie

Puteti vota

Melciu Florin “pentru“.

13 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotriva. Aviz favorabil.

Domnul consilier $uhan Valeriu Nicolae

lertati-ma ca intervin- $uhan sunt. A9 vrea sa profit de prezen ja
domnului Tartacuta, pentru ca se revine la primul punct de pe ordinea de
zi. Sunt foarte interesat sunt foarte interesat sa aflu care sunt .. .

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Am tinut am tinut sa fie gi dansul prezent ca sa ne explice acest
proiect. va rog frumos, domnul Tartacuta sa explicaji primul punct de pe
ordinea de zi.

Asistent comisie

15. Proiect de hotarare privind declan9area a patru proceduri
succesive de atribuire Tn gestiune delegata a sewiciului de transport
persoane Tn regim de taxi, la interval de cate patru luni, a unui numar
de 3780 autorizajii taxi disponibilizate.

Raport de specialitate Directia Transporturi.

Domnul director executiv Tartacuta Victor – Directia Transporturi

Buna ziua, din nou. Ma voi stradui ca sa fac cat mai amplu, dar in
acela9i timp cat mai succint o imagine la ceea ce Tnseamna astazi
activitatea de taximetrie 9i activitatea de atribuire. Totul se bazeaza pe o
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lege numita 38 care are peste 20 de ani, care a devenit ca caduca, a fost
o lege care s-a facut pentru a reglementa pentru prima data activitate de
taxi in Bucuresti atunci cand erau prestunl foarte foarte mari pe un numar
redus calculat pe un procent legislativ de 4% la populajie, pe scurt erau
peste 20000 de cereri Ia sub 10000 de de autoriza{ii, drept pentru care
aceasta lege stabile9te o procedura foarte riguroasa, foarte complexa, prin
care se pot scoate Tn vederea atribuirii acestei autorizajii. Ei bine, tot ceea
ce era valabil acum 21 de ani nu mai este valabil astazi pentru simplul
motiv ca la ora aceasta avem plus minus 4000 de autoriza{ii care nu sunt
date 9i avem un nurnar de zeci de cereri, ceea ce in opinia mea 9i aici a
durat foarte mult cat am discutat cu colegii, eu nu va ascund, am dorit sa
scurtez foarte mult aceasta activitate de atribuire Tn sensul Tn care rugarn
consiliul sa-mi dea o aprobare pentru scoaterea tuturor ca sa ramana o
chestiune permanenta pana cand se ocupa cu toate ca este evident
trendul Ia ora aceasta va fi departe de a se mai ocupa vreodata acestea,
dar din pacate nu a fost posibil pentru ca legea stabile9te ni9te timpi de
cand Consiliul da hotararea, in cat timp poti face procedurile, cu zile, cu
luni, cu pa9i. O alta chestiune pe care am Tncercat-o 9i n-am reu9it-o a fost
urmatoarea chestiune care mie mi se pare foarte simpli: legea stabile9te
ni9te condijii minimale pe care trebuie sa le Tndeplineasca atat taxiurile cat
9i taximetri9tii dupa care avand Tn vedere tot felul de criterii printre care
cele mai importante sunt dotarile rna9inii, se intra Tntr-un punctaj separat,
astfel Tncat sa se poata face o ierarhizare a lor, care in opinia mea la ora
asta este absolut inutila pentru ca daca eu plec pe toate obliga{ile legii pe
care trebuie sa le Tndeplineasca ca sa poata sa iasa pe strada activitatea
de taxi, este suficient avand Tn vedere ca am vreo 50 de cereri Ia 3700 de
autorizatii. Dupa o discu jie cu colegii mei, am ajuns la concluzia ca domne
nu facem a9a ca e ilegal. Chestiunea pe care am facut un model de
compromis a9a, cu colegii mei, a fost exact aceasta chestiune de
declan9are a patru proceduri adica de ce nu sa avem acoperit un an. Deci
tot ceea ce vrem acuma dam in urmatoarele trei luni, Consiliul fmi da voie
dIn nou sa scot fara a mai intra in Consiliu, adica sa merg mai departe cu
inca o atribuire si inca una §i inca una 9i astfel Tn Ioc sa fac patru hotarari
de consiliu anual ceea ce aji vazut ca acuma Tn paranteza fiind spus nici
nu se justifica pentru ca acum doi ani cand au fost ultirnele doua atribuiri
de peste 2000 9i ceva de de autorizatii, s-au atribuit cred ca Tntre 100 9i
200 9i niciuna pentru cei cu dizabilitati 9i astazi am scos 80 pentru cei cu
dizabilitali. Deci practic proiectul de hotarare, a 9i mai este o chestiune
avem ni§te zeci de cereri din care ni9te persoane sunt sa zic foarte
insistente. Da, Tntr-adevar parerea mea ca au dreptate pentru ca vor sa-9i
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desfasoare activitatea, dar Tnainte de a face lucrul acesta chiar am
Tncercat sa gasesc o cale foarte foarte simpli, fluida, fluenta 9i care sa
mearga evident respectand mai pu+in ace9ti timpi stabiliji de lege in
tegatura cu decizia Consiliului General sa stabileasca siguranja Tndeplinirii
condijiilor legale de a se ie9i cu ma9ina cu ma9tna Tn activitatea de
taximetrie pe pe strada. Acesta este rodul propunerii noastre 9i fac desigur
daca exista Tntrebari, va ascult.

Mu ltumesc

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Da, rog consilierii generali daca sunt Tntrebari. Muljurnesc.

Domnul consilier $uhan Valeriu Nicolae

Da, muljumesc frumos. §uhan sunt. Eu sunt surprins de cifrele pe
care le-a avansat domnul director general, la 3000 de autorizatii sa ai
numai 50 sau 80 de ... Nu? A9a a{i spus? Am rejinut bine?

Domnul director executiv Tartacula Victor – Directia Transporturi

80 am spus ca din toate .. .

Domnul consilier $uhan Valeriu Nicolae

Deci cate sunt?

Domnul director executiv Tartacula Victor – Direc fia Transporturi

Sunt cateva zeci. La 3000, peste 3700.. .

Domnul consilier $uhan Valeriu Nicolae

Dar aveji o explica+ie pentru care apeten ja pentru aceasta activitate
e atat de scazuta?

12



Domnul director executiv Tartacuta Victor – Directia Transporturi

Am ni§te am pareri. Ele pot fi subiective ca sa zic 9i le coborez
oarecum cu tot ceea ce s-a Tntamplat pe piata cu apari+ia celor care
creeaza tot felul de rnitinguri de protest, aceia, nu 9tiu cum se nurnesc, o
sa le zic numele ca nu sunt la televizor, Uber si Bolt si exista o acuzatie
care nu este la adresa noastra, ca sa fie foarte clar, prin care aceia
beneficiaza spre deosebirile de ace9tia de ni9te conditii mult mai bune 9i
tot a9a. Parerea mea ca exista o cauzalitate mult mai larga pentru ca citind
reclamatii pe care le primesc relativ frecvent, constat ca exista o serie
Tntreaga de neajunsuri punctuale care se intampla Tn anumite zone din
Bucuresti Tn atitudinea soferilor de taximetrie si tot asa. Parerea mea e ca

e un mix in care au aparut ni9te servicil mai bune 9i nu mai exista o
solicitare vis a vis de atribuirea autoriza+iilor pentru taxi clasic, ca sa zic
asa

Domnul consilier $uhan Valeriu Nicolae

Domnul director general, eu cred ca aceste concluzii pe care
dumneavoastra le-ati putea trage Tn urma plangerilor pe care le prirniji, in
urma informatiilor pe care le primiji atat de la prestatori cat 9i de la clienji,
ar putea sa faca obiectul unui raport sau ma rog unui memoire, poftim, ma
exprim mai elegant, pe care dumneavoastra sa ni le adresaji, ca sa fim 9i
noi in cuno9tinta de cauza Tn legatura cu ceea ce se Tntampla Tn Bucure9ti
Tntr-un domeniu de activitate pe care eu personal cel putin TI consider
reprezentativ ca imagine pentru un ora9. Daca ne gandim ca un turist care
ajunge Tn capitala {arii noastre sa zicem coboara la aeroportul Otopeni, se
urca Tntr-un taxi, primul impact care contribuie la formarea unei imagini Tn
legatura cu ora9ul nostru, este cel generat de serviciul de taxirnetrie. Eu
cred ca trebuie sa facem cu mult mai multe lucruri, de aceea va indemn,
va rog sa elaboraji un astfel de document care sa ni-I adresati. Acuma,
sigur ca serviciile de taximetrie lasa de dorit, 9tirn cu totii. Dar n-a9 merge
pana Tntr-acolo Tncat sa ... celelalte servicil sunt cu rnult mai bune. Si asta
va spun din experienta proprie. De aceea va rog sa Tntocmiji acele
documente pe care sa ni le adresaji 9i cu propuneri, prin care sa incercam
sa gasirn calea cea mat buna pentru a irnbunatali lucrurile, a-i obliga pe
prestatori sa-9i faca treaba a9a cum trebuie 9i Tn mod civilizat 9i Tn acela9i
timp sa ne facem 9i noi treaba. cate autorizatii stau Ia ora actuala la
semnat? Aveti idee? Din alea care trebuie reTnnoite. Alea care trebuie
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reTnnoite §i nu sunt semnate 9i Tntre timp expira asigurarile. Aveji idee cate
sunt la semnat?

Domnul director executiv Tartacuta Victor – Directia Transporturi

va pot raspunde, da. Atunci cand a fost mitingul organizat de o
asociatie si am stat de vorba cu o celebra doamna Bratescu, atunci am
luat datele Ia zi. Asta cred ca e o chestiune de o saptamana, doua 9i am
luat datele Ia zi §i nu exista absolut nicio autorizajie, adica toate
autorizatiile erau semnate Ia zi si erau 100 x 57 x 175 de contracte, dar a9
vrea ca sa va spun domnule consilier general, astea versus

Domnul consilier $uhan Valeriu Nicolae

Contracte de legare, nu?

Domnul director executiv Tartacu+a Victor – Directia Transporturi

Da, contracte versus cele peste 400 9i ceva de contracte care stau
la registratura inca de acum un an 9i s-a tot scurs perioada pe care in baza
a sute de notificari pe care le-am trimis, le-am cerut sa vina sa le semneze
91 nu vin. Adica ca sa ma injelege li ce va spun, noi avem vreo 100 hai
pana Tn 200, ei au peste 400. in schimb autorizajii nu mai era niciuna.

Domnul consilier $uhan Valeriu Nicolae

Asta este o veste buna.

Domnul director executiv Tartacu Ia Victor – Directia Transporturi

Cu tot respectul, cu tot respectul, daca fmi permiteji, a+i facut
afirmatia ca eu am tras concluzii. Nu, eu n-am tras nicio concluzie, eu

Domnul consilier $uhan Valeriu Nicolae

Nu, nu, nu, eu



Domnul director executiv Tartacuta Victor – Directia Transporturi

ca am supozilii subiective. Ceea ce voi face, daca fmi permiteji, ca
sa mergem direct la solicitarea dumneavoastra, eu am sa fac dar am sa o
fac 'Fmpreuna cu Politia Locala ca sunt convins ca §titi ca nu noi avem
atributu! controlului pe strada, in schimb noi primim la randul nostru o serie
intreaga de reclamajii pe care vi le voi evidenjia in poate chiar Tn detaliu
daca dori{i 9i pe care Tntotdeauna le transmitem politiei locale care deseori
ne transrnite masurile pe care le-a luat 9i atunci o sa-i Tntrebam pe dan9ii
avand Tn vedere raportul pe care dori li sa-I Tntocmim, am sa-i Tntreb §i daca
sunteti de acord luam si noi un an nu stiu 2023 daca sunteti de acord. Si
zic domnule 2023 cate cazuri de reclamatii aji avut, ce tip, cum s-au
solujionat etc, la care le adaugam 9i pe cele care au venit Ia not la noi
independent. Vreau sa va spun ca not nu raspundem din start de punctul
nodal la care aji facut referire, aeroportul Otopeni. Noi raspundem de
centrui istoric, de Gara de Nord, de Obor, astea-s ale noastre. Otopeniul
nu e la noi. Primirn de asernenea o serie Tntreaga de reclama+ii 9i le
directionam chiar catre llfov.

Multumesc

Domnul consilier $uhan Vateriu Nicolae

Domnule director, ne cunoa9tem 9i probabil ci v-ati facut o impresie
despre mine in legatura cu tipul discutiilor pe care le-am avut de-a lungul
timpului, ... sa fiji atat de hai sa folosesc un cuvant elegant, atat de precis,
atat de chirurgical Tn analiza cuvintelor mele. Eu am folosit, hai sa Tncep

cu ultima... am vorbit de aeroportul Otopeni pentru ca totu9i marea
majoritatea oamenilor care aterizeaza la Otopeni, vin in Bucure9ti. E dat
ca execmptu ca fiind prima poarta aeriana a !arii. Am dat ca exemplu. Doi.
Nu m-am referit la concluziile dumneavoastra. M-am referit doar la faptul
ca experienja dumneavoastra 9i chiar este o chestiune care e chiar foarte
importanta, nu a9 vrea sa o minimizez. Experienta dumneavoastra, ne-ar
putea, exprirnata intr-un raport sau Tntr-un cum vreti sa-i spune+i
dumneavoastra documentelor, ne-ar ajuta pe noi cei din Comisie sa putem
judeca mai bine 91 sa luam ni9te masuri Tn consecinta. Asta-i ideea. Deci
cred ca acuma am fost suficient de clar.

Bine, muljumesc.
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Domnul pre$edinte Melciu Florin

Multumesc frumos, domnul §uhan.

Daca nu mai sunt Tntrebari de la colegii no9tri consilieri generali, va
rog frumos sa supuneji proiectul la vot.

Asistent comisie

Puteti vota.

Florin Melciu “pentru”.

Nicolaie George “pentru“.

8 voturi pentru, 3 abjineri 9i 0 voturi impotriva. Aviz favorabil.

Acestea au fost punctele, domnule pre9edinte.

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Muljumesc consilierilor generali. Ne vedem la 9edinja de consiliu.

O zi k)una!

Sedinta comisiei s-a Tncheiat ia ora 14.

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de sistemul de vot online cu aplicatia integrata Slido
precum 9i pe baza votului exprimat verbal de catre consilierii generali care
nu au putut vota Tn modalitatea menjionata mai sus.

PRE§EDINTE”
MELCIU FLoHIN

SECRETAR
RAU GABRIEL
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